
Verslag Presidium vergadering

datum : 11 oktober 2023
plaats/tijd : Collegekamer, 17.00 uur
aanwezig     : M. Delhez (voorzitter), 

M. Prinsen (HvV), J. van der Velden (GBV), C. Gonzalez (VVD), W. 
Mandos (GL/PvdA), J. van Hulst (SV), P. Wijman (D66), M. van Dongen 
(CDA)
N. Hoogerbrug (griffier), I. van Velthoven (raadsadviseur/plv. griffier, 
verslaglegging)

afwezig     :  -

Agenda:
1. Opening en eventuele mededelingen  

Alle aanwezigen worden welkom geheten.
De griffier heeft een mededeling uit de Agendacommissie van 12 september jl.:

 Criteria spreekrecht: hier wordt ruimhartig mee omgegaan, alles binnen de 
grenzen van betamelijkheid is toegestaan. Ook filmpjes e.d. De bijdrage moet wel
vooraf gedeeld worden met de griffie en de voorzitter behoudt natuurlijk altijd het
recht om in te grijpen.

2. Vaststellen definitieve agenda presidium  
De agenda wordt vastgesteld.

3. Vaststellen verslag van de vergadering van het presidium van 6 september 2023   
Het verslag wordt vastgesteld.

De raadsadviseur geeft een terugkoppeling van een prettig verlopen gesprek met de 
indiener van een burgerinitiatief, dat de vorige vergadering van het presidium op de 
agenda stond.

4. Terugblik op vergaderingen   
Besloten raadsavond 10 oktober:
Een deel van de invulling van een besloten raadsavond op 10 oktober 2023 is als niet 
passend ervaren. Ook de uitloop op het programma door een aantal sprekers was 
storend. Deze punten worden doorgegeven aan de ambtelijk betrokkenen ten behoeve 
van de evaluatie van de avond. 

Technische avond over de begroting 2 oktober:
Naar aanleiding van het aantal ingediende technische vragen heeft zelfreflectie 
plaatsgevonden en hier zal in het vervolg kritischer naar gekeken worden. De vragen 
moeten een doel dienen.
De termijn voor het indienen van de technische vragen na het beschikbaar krijgen van 
de begroting was erg kort. Ook voor de ambtelijke organisatie was de termijn voor het 
beantwoorden van alle vragen kort.
De reacties op de avond zelf zijn dubbel. Enerzijds wordt opgemerkt dat de vragen 
schriftelijk zijn beantwoord en dat deze beantwoording op de avond is opgelezen. In dat 
geval mag het ook schriftelijk. Anderzijds is er meerwaarde in het actief meekrijgen van 
de vragen gesteld door andere fracties en de antwoorden hierop en was het prettig dat 
verduidelijkende vragen konden worden gesteld.

De afspraak wordt gemaakt om in het vervolg eerst een ronde met schriftelijke vragen 
en raadsbrede schriftelijke beantwoording van die vragen te doen. Vervolgens wordt een
avond georganiseerd waar nog verduidelijkende en aanvullende technische vragen 
kunnen worden gesteld en waar meer ruimte is voor een dialoog.

5. Planning  
a. Raadsvoorstellen (bijlage 2a; ter kennisname)



Op de planning raadsvoorstellen staat de ‘evaluatie vuurwerk’ op ‘nog te plannen 2023’. 
De vraag ligt voor wat de huidige behoefte is ten aanzien van dit onderwerp. Afspraak: 
er komt een raadsinformatiebrief over dit onderwerp naar de raad. Als er dan behoefte is
om nader over dit onderwerp te spreken, kan de raad de brief agenderen voor 
bespreking.

b. Motiemonitor (bijlage 2b; ter vaststelling)
Het verzoek aan het presidium is om te kijken naar de moties waarvoor wordt 
voorgesteld om ze van de lijst af te voeren. Het presidium bepaalt of een motie wel of 
niet wordt afgevoerd. In de auditcommissie is besloten dat de moties niet via de Burap 
zullen worden afgehandeld. Dus dit blijft aan het presidium. Het presidium gaat akkoord 
met de wijzigingen in de voorliggende motiemonitor en daarmee is een nieuwe versie 
vastgesteld.

Actie: De griffie zal in de ambtelijke organisatie aangeven dat de toelichting bij de motie 
over het watertappunt inhoudelijk niet klopt. Er wordt gesproken over het Waterschap, 
maar deze heeft een dergelijke bevoegdheid niet.

c. Raadsavonden (bijlage 2c; ter kennisname)
De oproep vanuit het presidium voor de invulling van 2024 is om te streven naar een 
evenwichtige verdeling. Ook wordt een oproep aan het presidium zelf gedaan door de 
voorzitter: kijk naar de langetermijnplanning en laat weten waar behoefte is aan 
verdieping, met name ook bij (werk)bezoeken buitenshuis. Dan kan dit meegenomen 
worden in de planning.

6. Memo vertrouwenspersoon voor de raad  
Het merendeel van het presidium spreekt uit geen behoefte te hebben aan het inrichten 
van een externe vertrouwenspersoon. De optie om de vertrouwenspersonen van de 
ambtelijke organisatie ook beschikbaar te stellen voor de raad, wordt besproken. 
Afspraak: De voorzitter zal bij gelegenheid van een herijking van het interne 
integriteitsbeleid over deze optie in de organisatie het gesprek voeren.
Naar aanleiding hiervan wordt ook besproken of er (nieuwe) integriteitsregels moeten 
komen voor de raad. In de ambtelijke organisatie vindt een herijking van het 
integriteitbeleid plaats. Dit kan in samenhang worden bekeken. Hierbij wordt wel 
opgemerkt dat ten aanzien van omgangsvormen een hogere mate van weerbaarheid 
mag worden verwacht in een politieke setting, dan in een reguliere werknemer-
werkgever situatie. Vooralsnog blijven de regels zoals ze zijn.

7. Evaluatie raadsuitje  
De huidige traditie is om het zomerreces in te luiden met een raadsbarbecue en na 
afloop van het zomerreces weer op te starten met een raadsuitje. Beiden hebben een 
informele insteek. De vraag ligt voor of de behoefte bestaat om aan het raadsuitje een 
meer inhoudelijke component te geven. Afspraak: Als er ideeën zijn voor een 
inhoudelijke component voor het raadsuitje worden deze gedeeld met de 
initiatiefnemers van de volgende editie.

8. Wijzigen Reglement van orde van de raad  
De bijgevoegde stukken zijn akkoord voor agendering in de raad.

9. Informatieve notitie Verzwaard adviesrecht Omgevingswet  
Afspraak: er wordt een werkgroep geformeerd met raadsleden en ambtenaren (en evt. 
de portefeuillehouder) die als doel heeft om te komen met een voorstel over de 
werkwijze van de raad inzake het verzwaard adviesrecht. Actie: de griffie neemt het 
initiatief voor deze groep. 

10. Conceptprogramma Heisessie 12 en 13 april 2024  
Het voorstel dat voorligt is akkoord, met de aanpassing dat er geen behoefte is aan een
opdracht tijdens het diner. Op de vraag of een paar raadsleden willen meedenken voor
de invulling van de zaterdagochtend, komt spontaan een aanmelding. De griffie zal dit
ook nog uitvragen via de raadsalert.

De behoefte voor een debattraining wordt mogelijk op een ander moment ingevuld.

11. Rondvraag en sluiting  
De griffier doet de volgende mededelingen:
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- Ombudsman:  In  de  wervingsprocedure  is  een  klikgesprek   met  twee  raadsleden
opgenomen. Er zijn twee aanmeldingen hiervoor.

- Communicatieplan:  Het  plan  is  bijna  gereed.  Afspraak:  de  griffier  nodigt  de
werkgroepleden uit voor een toelichting op het plan en stelt het presidium in kennis
zodat zij indien gewenst kunnen aansluiten.

- Rechtszaak: Het verweerschrift namens de raad is ingediend. De zitting zal worden
gepland in 2024. Het verweerschrift wordt ter inzage gelegd bij de griffie.

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 18.11 uur

Griffie/10-10-2023
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Openstaande afsprakenlijst Presidium 2023
Datum Afspraak Nog actie 

nodig
15 februari
01 Aandachtspunten raadzaal oppakken: meubilair, 

geluid en tv-schermen, WiFi
griffie

02 Verandering opzet nieuwjaarsreceptie organisatie
19 april
21 juni
6 september
11 oktober
03 Algemene Beschouwingen 2024: Behandeling 

technische vragen - Eerst een ronde met 
schriftelijke vragen en raadsbrede schriftelijke 
beantwoording van die vragen. Vervolgens een 
avond waar nog verduidelijkende en aanvullende 
technische vragen kunnen worden gesteld en waar 
meer ruimte is voor een dialoog.

griffie 

04 Motiemonitor: De griffie geeft in de ambtelijke 
organisatie aan dat de toelichting bij de motie over 
het watertappunt inhoudelijk niet klopt. Er wordt 
gesproken over het Waterschap, maar deze heeft 
een dergelijke bevoegdheid niet.

griffie

05 Planning raadsavonden: kijk naar de 
langetermijnplanning en laat weten waar behoefte is
aan verdieping. Dan kan dit meegenomen worden in
de planning.

presidium / 
raadsfracties

06 De optie om de vertrouwenspersonen van de 
ambtelijke organisatie ook beschikbaar te stellen 
voor de raad, wordt in de organisatie besproken en 
hierover wordt teruggekoppeld.

voorzitter

07 Als er ideeën zijn voor een inhoudelijke component 
voor het raadsuitje worden deze gedeeld met de 
initiatiefnemers van de volgende editie.

raadsfracties

08 Er komt een groep vanuit de raad die als doel heeft 
om te komen met een voorstel over de werkwijze 
van de raad inzake het verzwaard adviesrecht.

griffie

09 Het communicatieplan wordt, op uitnodiging van de 
griffier, gepresenteerd aan de werkgroepleden en 
de presidiumleden kunnen hierbij aansluiten indien 
gewenst.

griffie

22 november
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